

# Løgstrup Gymnastik & Idrætsforening

## Referat

<b>Møde:</b>	Bestyrelsesmøde
<b>Tidspunkt:</b>	Onsdag den 7. februar 2024 19:00-22:00
<b>Sted:</b>	Lokale i hallen
<b>Mødeleder:</b>	
<b>Referent:</b>	Helle
<b>Inviterede:</b>	Div. foreninger, udvalgsmedlemmer, Dan, Kasper, Jesper, Ivan, Katarina, Heidi, Louise og Helle
<b>Deltagere:</b>	Festudvalg: Jytte, Nanna, Borgerforeningen: Karina, Esther, Dan, Kasper, Jesper, Katarina, Heidi, Louise og Helle
<b>Afbud:</b>	Ivan



## Referat

<b>1. Fælles</b> 19:00 – 20:00 <ul style="list-style-type: none"><li>75-års jubilæum, planlægning</li></ul>	<p>Velkomst og opdeling/arbejde i 2 grupper Festudvalg: Evt. i forbindelse med gymnastikopvisningen?</p> <ul style="list-style-type: none"><li>(Evt. ekstra indslag fra Sjøv og Motion for 60+ evt. Bente og Winnie)</li><li>Banner på bagvæggen i hallen som skal blive hængende til efteråret.</li><li>T-shirt med 75 år.</li><li>Kan vi finde nogle af de bærende elementer gennem tiden, til at komme med gode idéer.</li><li>Plancher – Roll-up</li></ul> <p>Byfest:</p> <ul style="list-style-type: none"><li>Der kan sagtens laves plads i programmet, men der er ikke ressourcer i festudvalget til at planlægge mere. Evt. Løgstrupmarch (evt. Svend Drejer, Ivan Post). Color-Run skal fortsætte og kunne være børneruten, mens Marchen kunne være længere ruter?</li><li>Fødselsdagskage ifm. fælles morgenmad</li></ul> <p>Godnat Idræt:</p> <ul style="list-style-type: none"><li>Måske åben hal enten dagen efter Godnat Idræt, eller flytte Godnat idræt til lørdag, og have åben hal om dagen.</li><li>Kahoot med spørgsmål om LGIF igennem tiden</li></ul> <p>Kan vi gøre noget for de unge mennesker (14-18 år):</p> <ul style="list-style-type: none"><li>evt. fodboldspiller fra VFF, håndboldspiller fra VHK??</li><li>Årgangsdyster</li><li>Bilorienteringsløb</li><li>Disc-golf</li></ul> <p>Opvisning: Plancher, Banner (Dan), T-shirt (Gymnastikudvalg) Byfest: March - Ivan tager fat i Svend og Ivan (antal ruter m. km, starttidspunkt, pris, betingelser) Fødselsdagskage (Byfestudvalg)</p>
--	---

<ul style="list-style-type: none"> <li>Budgetskabelon</li> </ul> <p>Fællesdelen slutter her</p>	<p>Møde igen efter opvisningen (10.04.24 ifm. bestyrelsesmøde)</p> <p>Budgetskabelonen er klar. Mail skal klargøres til alle udvalg, indeholdende politikker, forventninger, budgetskabelon</p>
<p><b>2. Opfølgning fra sidste møde</b> 20:00 – 20:30</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>Status Funktionel fitness (Kasper og Jesper)</li> <li>Status leverandør til tøj og udstyr (Dan og Kasper)</li> <li>Frivilligfest (Katarina)</li> </ul>	<p>3 piger på kursus i weekenden. Der er lavet en liste over remedier, pris ca. 30 t.kr. Kasper har lavet en ansøgning (Start og Udviklingspuljen). Opstart til april</p> <p>Tilbud fra A-Sport – de kan levere alt, men vi deler aftalen op, så udstyr lægges hos A-Sport Tilbud fra Sportigan – de kan levere alt i tøj Dan og Kasper arbejder videre</p> <p>Katarina har lavet et fint program, - samme pris på mad, tema er Bobler. Katarina sender endelig invitation ud.</p>
<p><b>3. Retningslinjer/Politikker</b> 20:30 – 20:45 Gennemgang af Dans oplæg</p>	<p>Gennemgang af Dans oplæg Katarina laver opsætning</p>
<p><b>4. Årshjul</b> 20:45 – 21:00 Gennemgang af Kaspers oplæg</p>	<p>Kasper præsenterer hans oplæg. Oplægget er endnu ikke færdigt. Sendes til Dan</p>
<p><b>5. Status Spinning</b> 21:00 – 21:30 Fornyet interesse – fremtid?</p>	<p>Skal der købes nye spinningscykler? De 15 seniorer er ok tilfredse med de nuværende cykler. Cykelholdet har ikke tilkendegivet, om de vil starte et hold op til efteråret. Spørgsmålet er, om vi skal prioritere nye cykler til et relativt lille spinning behov.</p>
<p><b>6. GDPR</b> 21:30 – 21:50 Hvordan behandler og opbevarer vi personfølsomme data (databehandlersaftale)</p>	<p>Alle personfølsomme data arkiveres i E-boks. Vi skal have lavet en databehandlersaftale som skal ligge på LGIF hjemmeside. Kasper arbejder videre.</p>
<p><b>7. Evt.</b> 21:50 – 22:00</p>	<p>Nets skal opdateres med oplysninger. Det gør Jesper.</p> <p>Håndboldstævne (Heidi)/gymnastikopvisning (Dan) skal oprettes som entre i Conventus.</p> <p>Meget administration ift. Fitness, indmelding/udmelding/nye brikker/betaling i Conventus</p> <p>Jesper laver en adgangskode til Peter i Conventus</p>

	<p>Borgerforeningen har henvendt sig, og spurgt om LGIF har interesse i at vi laver et informationsbrev til nye borgere i samarbejde med Borgerforeningen.</p> <p>Infoskærm status. Katarina og Osman er på sagen.</p> <p>Leif Østergaard (hjerneforsker) har tilbudt at komme og lave et foredrag omkring børn, unge og voksne hjerners udvikling (eks. ift. Skærme)</p> <p>Tennis mangler et udvalg.</p>
--	--

**Næste møde er onsdag den 13. marts 2024 (fællesmøde)**

**Punkter til kommende møder:**

- Vedtægter, update
- Værdisæt – gennemgang
- Forsikringer – gennemgang af ansvarsbeskrivelse i kontraktskabelonen ved udlejning af kanoer – Kasper undersøger
- Forslag til projekter (banebelysning, kunststofbane, gymnastikredskaber)
- Kan vi tilbyde de relevante hold til en rigtig pris i de enkelte afdelinger på baggrund af regnskab 2023.
- Opfølgning Leverandør til tøj og udstyr (marts møde)
-